

Coil Net

Scale and lime remover

مزيل التكلس والصدأ.



COMPOSITION:

Phosphoric acid, Water, Fragrance, Dye

التركيبية والمحتويات:

SIDES EFFECTS and SAFETY INSTRUCTIONS: Contact with skin: flush with water-contact with eyes: flush with plenty of water for at least 15 minutes and get medical attention. Ingestion: if swallowed do not induce vomiting, give at least 3 glasses of milk or water. Get medical attention. Inhalation: get some fresh air.

العوارض الجانبية وإرشادات السلامة: في حال ملامسة البشرة، الغسل بالماء جيّداً. في حال ملامسة العينين، الغسل بالماء جيّداً لمدة 15 دقيقة أقله واستشارة الطبيب. في حال ابتلاع المنتج، عدم التقيؤ بل شرب 3 أكواب من الحليب أو الماء أقله واستشارة الطبيب. في حال تنشق المنتج، الخروج لتنشق الهواء النقي.

WHERE TO USE: dishwasher, stainless steel, floor, ceramic, water heater resistance for ferrous and non ferrous material.

أماكن الاستعمال: غسالات الصحون والفولاذ غير القابل للصدأ والأرضيات والسيراميك وسخان الماء والمواد الحديدية وغير الحديدية.

HOW TO USE: Apply the product; leave it for few instants, let it work and rinse.

كيفية الاستعمال: وضع المنتج على السطح المراد تنظيفه وتركه يتفاعل لبضع دقائق ثم الشطف بالماء.

WHY TO USE: Offers superior scale and lime remover with fast penetration and corrosion removal. Does not create foam.

أسباب الاستعمال: مزيل عالي الجودة للتكلس والصدأ. يتغلغل بسرعة ولا ينتج أي رغوة.

PROPERTY: Scale and lime remover.

الخصائص: مزيل التكلس والصدأ.

DILUTION: See technical data sheet.

التدوير: حسب كمية الدهون والأوساخ



Blend Center



available in 1L, 4L, 25L & 205L

متوفّر بحجم ١.٤٥ لتر و ٢٠٥ لتر